
In oktober zijn er zoals algemeen geweten gemeenteraadsverkiezingen. 

Het lijkt erop dat de meerderheidspartij in Sint-Lievens-Houtem begonnen is met hun 
charmeoffensief. 

Wij waarderen zeker wat er door het gemeentebestuur werd gerealiseerd. Naar onze mening 
werden de investeringen echter wel erg gericht gedaan en waren ze  niet altijd ten voordele van de 
ganse bevolking. De gemeentelijke inkomsten hadden zeker beter kunnen afgestemd worden op het 
algemeen belang van elke inwoner van de verschillende deelgemeenten. Daarom ook willen wij met 
SAMEN van nabij opvolgen of de belastinggelden evenredig en met een verantwoord doel worden 
besteed. Hieronder kunnen jullie lezen waarom wij hier belang aan hechten . 

De afgelopen bestuursperiode is er heel wat gedaan rond jeugd , sport en gesubsidieerde heraanleg 
van dorpskernen door het scheiden van het afvalwater en regenwater. 

De erbarmelijke straten , aanleg en heraanleg fietspaden zijn uitgesteld, zijn al jaren uitgesteld 

In het meerjarenplan van de gemeente gaat men dit nu aanpakken , door het leggen van de lasten na 
de verkiezingen. 

Door de vele belastingen die de bevolking in de gemeente betaalde ( één van de duurst in Oost-
Vlaanderen ) kon de gemeente er toch fier op zijn dat de schuldenlast per inwoner maar 60 euro was. 

Vanaf volgend jaar zal dat 496 zijn stijgend tot 800 euro per inwoner in 2026. 

De gemeente zal dan 8.400.000 euro schulden hebben tov 630.000 euro nu. 

10.500 
inwoners 

JR 2022 2023 2024 2025 2026 

Totale fin. 
schuld 

548.010 630.522 5.102.600 8.479.724 8.343.978 

Schuld per 
inwoner 

52 60 496 808 795 

 

Op de vraag waarom nu schulden maken is het antwoordt van de gemeente een beetje onverstandig. 
Men maakt nu schulden om bij een eventuele fusie op gelijke hoogte te staan met de 
fusiegemeenten qua schulden. Men vergeet echter dat er meer en meer parƟjen zijn die een 
verplichte fusie niet zien ziƩen. Als men daarenboven al weet dat er door al contacten van de 
Burgemeester zijn geweest tussen NVA zoƩegem en enkele maanden geleden met lijst Dedekker , 
hebben we onze twijfel of men echt wel geen fusie wil, men is zich een beetje te goed aan het 
voorbereiden. Als SAMEN kunnen we zeker bij helpen door de contacten die de verschillende parƟjen 
hebben op regionaal en naƟonaal vlak. 


